

AIRLINK

(KPK/LN: 5925 621128-X)
(GST Reg No. 000401088512)

佞旅游有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn. Bhd.

No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri,
47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

Tel : 603-8060 1199 (Hunting Line)

Fax : 603-8060 1133 (Tour/ Ticketing)

: 603-8060 9966 (Operation/ Group)

Email : info@airlink-travel.com

Website : www.airlinktravel.my



TAIWAN 台湾

7 天 DAYS 6 晚 NIGHTS

台湾西游记

TAIWAN WEST TOUR

行程精粹 HIGHLIGHTS

- 【特别安排】入住一晚农场 【Special Arrangement】1 Night stay at Leisure Farm
- 温泉度假饭店 Hot Spring Resort
- DIY 葱油饼 Scallion Pancake DIY
- 九族文化村 Formosan Aboriginal Culture Village

特选膳食 SPECIAL CUISINE

- 农场 BBQ Leisure Farm BBQ
- 无菜单创意料理 No Menu Creative Cuisine
- 蒙古烤肉 + 鸳鸯锅 Mongolian Barbecue

7 天 DAYS 6 晚 NIGHTS 台湾西游记 TAIWAN WEST TOUR

Tour Code: 7TWT G5.3A

第一天：吉隆坡 - 台北

飞机餐

机场 集合于马来西亚国际机场/ 第二国际机场，飞往台北。

第二天：台北 - 宜兰

早/-/晚

菁桐火车站 在石底与菁桐煤礦最發達時期，菁桐火車站具有舉足輕重的地位，但隨著煤礦業的沒落與人口外流，菁桐火車站雖已不復當年盛況。但在这亦能欣赏到當年的木造剪票口和幾幅令人回味的老照片。

平溪支线火车十分（自费放天灯） 台铁平溪线是历史最悠久，最美丽的台铁客运支线。平溪線鐵道穿越狹窄的十分老街，距離民宅不過兩、三公尺，一整排的天燈施放架擺在鐵軌旁，施放時天燈就站在鐵軌上。

台湾伴手礼 位于九份的一间礼饼店内有着台湾必买的伴手礼，如麻薯，姜母茶，猪肉纸等等。

九份 一座充满着古色古香的小山镇，里头聚集了许多美味的小吃，甜的咸的应有尽有。

黄金瀑布 金瓜石「黄金瀑布」經長年金屬礦產的沉積，經雨水滲入後流出，也讓金屬礦石的金黃色，成為瀑布壯麗的景觀。

北关海潮公园 北关海潮公园里有经过千万年冲刷而成的单面山、豆腐岩、小海岬等自然景观，公园内还有两尊嘉庆年间制造的古砲。

宜兰农场 入住一晚宜兰农场并参加里头的一些小活动。

第三天：宜兰 - 台中

早/午/-

葱油饼 DIY 在旅途中添加一份乐趣，亲手制作葱油饼。

几米创意公园 原为废弃的铁路局旧宿舍区，经重新规划建设，除了保留原有的历史建筑和老树绿荫外，还以“记忆片刻风景”为主题，以几米创作的部分经典绘本场景装置。

咕咕嚕森林 又称「丢丢嚕森林」位於宜蘭火車站正前方，現在作為百果樹藝文空間使用。由黃聲遠建築師所設計，結合以知名繪本大師幾米的繪圖創作為意象的造景藝術，充滿童真與夢幻的幾米星空列車和一旁復古的百果樹紅磚屋，展現濃厚的藝文氣息。

逢甲夜市 具许多创新的食物且种类多元，一直以来都深受外籍旅客喜爱，更被台湾民众票选为「台中市十大观光景点」之一。

第四天：台中 - 南投

早/午/晚

心之芳庭 台中心之芳庭是为新人打造婚礼的浪漫庄园，园区分为「庆典区」及「约会区」两大区块，庆典区主要为婚礼、活动专用场

地，约会区则开放给所有民众参观，其中包含亲亲。我的家、小南法、香草铺子、幸福角落、礼物等餐厅及纪念商品店，所到之处都能感受到小巧思与爱情氛围。

中社花海

中社觀光花市座落在后里往三義的台 13 線公路旁，佔地廣達六公頃，是難得一見的大型休閒、觀光花卉農場，因地理位置的特殊，造就了花卉的天堂、蕊卉的國度，它將原本平凡無奇的世界添上了美麗的色彩。

猴探井天空之桥

猴探井休闲区的天空步道（俗称天梯），全长 204 公尺，共有 265 阶。在蓝天翠谷的陪衬下，吊桥在空中犹如一抹微笑，因而又得名为“微笑天梯”。

***若行程遇《猴探井天空之桥》休园，将会前往《桃太郎村》。**

酒瓮隧道

埔里酒廠算是遠近馳名有口碑的酒廠最引人嚮往的，莫過於這條酒甕隧道每個甕都曾經有過不同的故事及釀酒回憶這酒甕隧道還有七彩霓虹燈在這裡閃爍，整個讓人停下了腳部彷彿進入了時光隧道。

温泉度假饭店

入住一晚温泉度假饭店。

第五天：南投 - 新竹

早/午/-

日月潭（不含船游）

位于南投，是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮，向西侧望又如月钩，因而得名。

文武庙

文武庙背山面湖，地势雄伟，风景秀丽；登上后殿观景台，可以远眺日月潭。

九族文化村

九族文化村是展示高山族中的 9 个部落的民俗文化的地方，还有许多现代景观与科技的景点。这里堪称一处集保护、宣传与展示民俗文化，旅游观光于一体的大型主题公园。

城隍庙夜市

为全台湾规模最大城隍庙，香火鼎盛。为新竹游客必访圣地，在此有相当多新竹知名小吃等着您来品尝。

第六天：新竹 - 台北

早/午/-

士林官邸花园

花园里充满了各式各样的花朵树木 五彩缤纷的颜色看着让人有种舒服的感觉~

凤梨酥伴手礼

让你把台湾好吃的凤梨酥带回家~

台北 101 大楼（自费观景台）

台北 101 大楼高度 508 公尺，曾是世界第一高楼，大楼造型灵感来自于节节高升的竹子，象征生生不息。

国父纪念馆

是为纪念孙中山先生百年诞辰而兴建。该馆以黄色屋顶采顶，起翘角像大鹏展翼的形状，为仿中国宫殿式建筑，巍峨雄伟。

饶河夜市

饶河夜市外观看似小小的，但进去后发现美食数不尽！

第七天：台北 - 吉隆坡

早/飞机餐

机场

自由活动，于指定时间及地点集合，并送往机场。

DAY 1: Kuala Lumpur – Taipei

MOB

Airport Assemble at KLIA/ KLIA2, depart to Taipei.

DAY 2: Taipei – Yilan

B/-/D

Jingtong Station In the most developed period of the stone and Jingtong coal mine, Jingtong Railway Station plays a decisive role. However, with the declining coal mining and population outflow, the Jingtong Railway Station no longer holds a grand occasion. But here also can enjoy the year's wooden ticket gate and few memorable old photos.

Pingxi Branch Line Train Taiwan Railway Pingxi line is the oldest and beautiful railway in Taiwan.

Shifen (Sky Lantern by Own Expenses) Pingxi line railway pass through the narrow streets. Row of daylight cast has been placed next to the rail cast; visitors can light up the daylight together.

Taiwan Cake Shop Inside a cake shop that located at Jiufen, there's a lot of Taiwan must buy souvenir such as Taiwan's sweet potatoes, ginger tea and pork paper.

Jiufen The must-no-miss old-time favorite local snacks in Jiufen are taro balls, taro cakes, caozaiguo and A-Po's fish balls.

Gold Falls Because of the spring water and the rainwater infiltration into the gold mine area of Chinkuashih and Jiufen, the falls were polluted by oxidation of the metal ore and formed a very special golden waterfall.

Beiguan Tidal Park Beiguan Tidal Park has scouring millions of years into a single mountain, toufu rock, small headland and other natural landscapes.

Yilan Leisure Farm One night stay at Yilan Leisure Farm and enjoy the farm activities.

Day 3: Yilan – Taichung

B/L/-

DIY of Scallion Pancake Take you to enjoy the process of making scallion pancake, to bring you a memorable journey!

Jimmy Square Its original is an abandoned old dormitory area nearby railway station, but after re-planning and construction, it retains the original historical buildings and built a park which is using the concept of Jimmy drawing.

Diu Diu Dang Forest It is located in front of Yilan Railway Station.

Fengjia Night Market Has variety creative food and has been popular with foreign visitors for quite some time. It's also one of Taichung City's top 10 tourism attractions.

Day 4: Taichung – Nantou

B/L/D

Moncoeur (Xin Zhi Fang Ting) Moncoeur is a romance manor for bridal couples. It a place that you can feel the compact and love atmosphere everywhere.

Zhong She Guanguang Flower Market It is a marvelous sight where you can walk around a beautiful garden with a wide array of brilliant colorful flowers.

Hou Tan Jing Sky Bridge	It is 204 meters long with 265 steps. On the bridge you can see as far as the plain of Changhua. The bridge was also called 'the smiling bridge'. *If Sky Bridge closed will replaced by Momotaro Village
Tunnel of Wine Pot	It is composed of hundreds of wine pots and the stacking arrangement is like a tunnel looking from the entrance to the other end.
Hot Spring Resort	Experience one night stay at hot spring resort.

Day 5: Nantou - Hsinchu

B/L/-

Sun Moon Lake	It is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shaped like a crescent moon, hence the name.
Wen Wu Temple	Its majestic presence is surrounded by beautiful landscapes. A climb up the observation deck of the back hall allows you to see Sun Moon Lake in the distance.
Formosan Aboriginal Culture Village	The culture village features aboriginal cultures, combining tourism, culture and educational functions.
Chenghuang Temple Night Market	It is Taiwan's largest City God Temple. Hsinchu tourists often visit the holy land, in which there are a considerable number of renowned Hsinchu snacks awaiting for you to taste.

Day 6: Hsinchu - Taipei

B/L/-

Shilin Presidential Residence	There are full of colorful and beautiful flower inside the garden for you to take picture and enjoy your time in such beautiful garden.
Pineapple Cake Shop Taipei 101 (Observatory Gallery Own Expenses)	For you to purchase the most famous pineapple cake. Taipei 101 was once the world's tallest building, reaching 508 meters in height. The inspiration for the building comes from the bamboo plant, as each segment resembles a section of bamboo, symbolizing continuous growth.
Sun Yat-sen Memorial Hall	Is a memorial dedicated to Dr. Sun Yat-sen, the forerunner Chinese revolution. The building's architecture was inspired by the structure of a traditional Chinese palace and completed in 1972.
Raohe Night Market	There is full of delicious foods or snack across the road once you walked in.

Day 7: Taipei - Kuala Lumpur

B/MOB

Airport	Free at own leisure until time transfer to airport for flight departure back home.
----------------	--

指定当地特产购物站 Compulsory Local Product Shop

山地原住民中心/ 貔貅招财馆/ 珍珠推广中心/ 茶艺馆

Lingzhi Center/ Pixiu Art Center/ Pearl Center/ Tea Shop